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Hova megy az ördög, ha elűzöd? 
Ahová akarod 

Ekkora nagy bajnokok vagyunk? Ó, nem! Ha szembe találnánk magunkat vele egyedül, 
mindjárt kiderülne, a hatalma sokkal nagyobb: pl. a szellemi világban – ahol mi csak 
tapogatózunk – és az anyagi világban pedig, a Bibliából tudjuk, hogy ő az ordító oroszlán. 
Széttépne minket és a lelkünket a pokolba sodorná egy-kettőre. 

De, ha elfogadjuk, szeretjük Jézust, hiszünk benne, akkor Ő Nevének hatalmát nekünk 
ajándékozza. Vagyis, ha Jézus Nevében hittel parancsolunk az ördögnek, az neki egy 
atombomba. Menekülnie kell. De hová? Hát ezt eddig én se tudtam, hogy ez az erő 
bármekkora is, én irányíthatom? 
Csak most jöttem rá, hogy felhívott kedves lelki testvérem, Editke. Az ő régebbi Isten 
élménye fenn is van a honlapomon. Ő az a háromgyermekes anyuka, aki szülés közben 
meghalt, és a kisbabának is megállt a szíve, őt is halottnak nyilvánították. 

Eközben Editke a Mennyei Atyával találkozott, aki szeretettel, örömmel fogadta, mondta 
neki: Jöjj be a mennybe, mert te ismerted a titkot. Milyen titkot? - kérdezte Editke.  Azt a 
gyermekkori ismeretlen nyelvet, amit kitaláltunk magunknak? (Ez akkor a Szentlélektől 
kapott nyelvima volt, amit nem ismertek fel, csak imádkozták, mert akkor minden 
sikerült.) Az Atya nevetett: Nem azt! A szeretet titkát ismerted. (Editke egész életében 
mindenkihez szeretetteljes volt.) Majd látta a férjét kétségbeesni, mi lesz a gyerekekkel, és 
akkor kérésére visszajöhetett. 

     És ő most egy nagyon érdekes, tanulságos dolgot mondott el nekem: 

„Minap meglátogattam a lányomat. Kisbabáját tologattam, ő ilyenkor mosolygósan 
gőgicsél. De most nyűgős, sírós, nyugtalan volt és én is rosszul éreztem magam, holott nem 
volt semmi oka. Mindig nyugodt lányomat is hallottam, hogy valami baj van: zaklatott, és 
nagyokat csapkod a konyhában.  

Rögtön felismertem, hogy senkinek sincs oka a nyugtalanságra és tudtam, hogy jelen lehet 
az ördög. Gondoltam, valamit tennem kell, és kiűzöm. 
 - Emlékszel? - kérdezte - hogy Jézus az ördögöt disznócsordába űzte, az megvadulva a 
tengerbe rohant? – Persze – mondtam - hisz időnként felolvassák a misében.  
 - Képzeld, hirtelen ez jutott eszembe és Jézus Nevében parancsoltam az ördögnek, hogy 
azonnal távozzon és menjen bele a kutyába. 

Nem is fogtam fel, hogy mi lesz, azt meg pláne nem, hogy valóban bele is megy! De 
megtörtént. A kutya fetrengeni kezdett, vicsorított, morgott, zihált és egy téglát kezdett 
görgetni maga előtt vadul.  
 - Fél téglát? – Nem! Egy egész téglát!  
Akkora erő szállta meg, pedig csak egy kis puli. Mikor megvettük, elfért a kezemben. Most 
se nagy, nyugodt, szeretetreméltó, így sose viselkedett. Megijedtem! 
- Sokáig tartott? - Nem, kiment. A kutyusnak nincs lelke, nincs mit a kárhozatba dönteni, 
de a parancsnak engedelmeskednie kellett, mert az Jézus Nevében történt.  A kutyust kis 
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bűntudattal megsimogattam. 
 

És döbbenten jöttem rá, hogy ez bizony veszélyes dolog volt, és igen félelmetes is.  
Most tudtam meg, hogy mi történhet, ha az embert szállja meg a gonosz. Azért is lesz a 
megszállottaknak hirtelen roppant erejük.  

Editke nagy tanulságot mondtál! Javaslom, legközelebb Jézus keresztje alá küldd el a 
gonoszt! Mert ott hangzott el az ítélet felettük: „Most vetik ki a Világ Fejedelmét.” A 
magasságos levegő - égből, mondja a Biblia. És mindazok közeléből, kik Istent szeretik.   

 
Ez a történet lehet mosolygós, de bizony valójában félelmetes. 

Felveti a kérdést, hogyan lehet nekünk ekkora hatalmunk? És hogyan lehet ezt 
megszerezni, fenntartani?  Hát, teljesíteni kell, amit Jézus kér tőlünk. Mit kér? Teljes 
egységet Ővele! Mégpedig elválaszthatatlan egységet akar velünk:  
 
„Én vagyok a szőlőtő, ti a szőlővesszők.” (Jn 15,5) 
A szőlőtőt és a vesszőket ugyanaz a szőlőnedv, élet járja át. Nem lehet őket 
különválasztani egymástól. Ábrahámot Isten barátjának nevezte, egységről szó sem volt. 
Pl. mi is dolgozhatunk az Úrért egy munkában, de egységben lenni az Úrral, az más, 
fölöttébb magasabb szint! Jézussal való  egységről nem beszél Máté, Márk, Lukács 
evangéliuma. A Szentlélek ezt a melegszívű Jánosnak jelentette ki: 
 
”Maradjatok hát bennem, s akkor én is bennetek maradok. Amint a szőlővessző nem 
teremhet maga, csak ha a szőlőtőn marad, úgy ti sem, ha nem maradtok bennem.” (Jn 
15,4) 
Jézus felszólít: Maradjatok Énbennem! Lakjatok Bennem! Jézus pedig megígéri, hogy 
Bennünk lakozik, velünk él. Mit jelent ez?  
Azt, hogyha kijelented az Ő nevét, az olyan, mintha Jézus maga szólna. Ennek az isteni 
erőnek jelen kell lenni az életünkben.  Meg is kell, hogy látszódjon az életünkben. 

Ha Benne élünk, akkor Őbenne vannak a gondolataink, kívánságaink, vágyaink.  
Nem távolodunk, nem tévelygünk, nem kezdünk el egy saját életet élni, hanem csak azt, 
amit Ő kíván, Ő szeretne.  És akkor, ha az Atya Jézusra néz, téged lát.  
A mennyek áldásai, gazdag világa mind a tiéd, mert Benne vagy!  
Gondolkodj el ezen az Igén!  Jézus minden szava igazság. 

Ez a kulcsa életünk sikerének: Amit csak elgondolsz, meglesz neked. (Jób 22,28)  

Mikor? Ha Benne vagy! Mert mehetünk ki a világba, és gondolhatunk mindenfélét 
szanaszét, de ha nem vagyunk Benne, nincs az az élet, amely szabaddá és boldoggá tenne 
minket. 
 
„Aki bennem marad, s én benne, az bő termést hoz. Hisz nélkülem semmit sem tehettek.” 
(Jn 15,5b) 
Ha nélküle lépsz, az egyenlő a semmivel…mert nélküle nem teremsz gyümölcsöt. Nem 
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sikerül semmi. Ha valami mégis megépül, létrejön Isten nélkül, az semmi, mert a végén 
semmire sem lesz jó. Semmi, ami Istennek kedves. Veszélyben lehetünk. 

„Ám akik befogadták, azoknak hatalmat adott, hogy Isten gyermekei legyenek. Azoknak, 
akik hisznek nevében.” (Jn 1,12) 

Jézus nem jött üres kézzel hozzád, hanem hatalmad adott neked, nekem.  
Ha kiejtjük Jézus Nevét, az Ő teljhatalma jelen lesz életünkben, akkor is, ha parancsolunk a 
gonosznak, hogy ne árthasson nekünk, vagy a családunknak. Ez akkora hatalom 
kezünkben, pont olyan, mintha Jézus parancsolta volna. Ez rendelkezésünkre áll ebben az 
életben. 

Ha kiejted Jézus Nevét, az egész szellemi birodalom vigyázban áll és engedelmeskedik.  
Nevére az egész szellemi birodalom mozgásba indul.  
Ez azt jelenti, hogy parancsolhatunk és uralkodhatunk ebben a névben! De csak akkor, 

ha hiszünk ebben a Névben!!! 

Földi példa: Amikor az oltár előtt a férj elveszi feleségül szerelmesét, ők egybekeltek. 
A feleség használhatja férje nevét, minden vagyonát, örökségét.  

Miért használjuk Jézus Nevét a gonosz, az ördög elűzésére?  
Mert Jézus ezt kéri, ezt szeretné! 

Gondoljuk meg: Miért jött Jézus? Jobb lett volna neki a mennyben maradni, mint e 
szörnyűséges földre jönni, és borzalmas kínok közt meghalni. Az Ige kimondja, hogy miért 
jelent meg… Mit gondolsz? 

„Azért jelent meg az Isten Fia, hogy az ördög munkáit lerontsa.” (1Jn 
3,8b) 

Gondold meg, ha azt kéri, hogy benned, bennem akar lakni, akkor valójában az életünkben 
akarja az ördög munkáját lerontani: amivel csak találkozunk, beleütközünk, hogy az nem 
Isten munkája, akkor az az ördög munkája.  
Jézus azért jelent meg életünkben is, hogy változzunk, hogy megtisztítson, hogy a 
szőlőtőbe, Önmagába, beoltson! Így élhetünk Isten akarata szerint. 

Hogyan űzzük el a gyakorlatban a minket állandóan követő gonoszt? 
Az ordító oroszlánt? 

Javaslom, hogy minél többször ejtsük ki Jézus Nevét imáinkban, de gondolatunkban is 
sokszor tegyük meg, szólítsuk meg így sokszor! 
 Ha nem is parancsolunk - nem is tudunk annyiszor, ahányszor az ördög támad, ahányszor 
bajban lehetünk!  

De legyünk tudatában, hogy ekkor mindig történik valami körülöttünk, valami tisztul, talán 
az, hogy mit is kellene tennünk!  
Védelmi ernyő ereszkedik fölénk hangtalanul, nesztelenül, de a gonosz észleli ezt az isteni 
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védelmet, és tudja, nem törheti át, mert az már az Isten Országának sorompója.   
 
E Név a boldogság forrása a szenteknek és nekünk, a még földön élő gyermekeinek. 
Jézus Nevének ereje mozgatja a világmindenséget és szeretetének palástja ölel át minket, 
ahányszor kimondjuk Nevét.  
 
Neve oly hatalmas, hogy se emberi, se angyali ész fel nem foghatja! 
Neve örömünk és biztonságunk itt a földön.  
Az Örök Haza kimondhatatlan boldogságának előhírnöke, üzenete és beteljesítője.  
Legszebb álmunkat is felülmúló boldogságunk. Mennyei Atya ajándéka. 
Üdvösségünk záloga.  
 
Égi ruhánk ragyogása rajtunk, megváltása minden kincsének áradása felénk és bennünk.  
Itt a földön boldog reménységünk Jézus Neve, Aki bennünk él és mi meg Őbenne. 
Bűnben, veszélyben, halálban, kimondhatjuk Nevét, bármi is volt, amit tettünk, és 
megnyertük az örök életet!!!   

Hogyan lehet ez a Név ekkora hatalom?  
Mert az Atya mindent Neki adott e világban és az elkövetkezendőekben is, az égen és a 
földön. Uralkodj hát Jézus a mi szívünkben is, és ne engedd, hogy eltávolodjunk Tőled! 
,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, 

Hogyan éljünk hatalmunkkal, ha Jézus Nevében a gonoszt akarjuk elküldeni 
életünkben? Ezt naponta kellene, mert az ördög mindig visszatér. (Szűzanya mondta 

Medjugorjéban, hogy mindig utána csúszik, amerre jár. Lábai után leselkedik, tudja, hogy 
nem érintheti, de mégis.) 
 

Erre Egyházunknak van hivatalos válasza is: Imádkozzunk együtt a Szentatya 
által kinevezett Gabriel Amorth ördögűző atyával: 

Jézus Krisztus Nevében megtiltom minden elveszett léleknek, minden boszorkány 
hordának, minden sátáni csoportnak vagy segítőinek, hogy ártsanak nekem, vagy bosszút 

álljanak rajtam, családomon, vagy kárt tegyenek tulajdonunkban. 

Jézus Krisztus Nevében és Szent Vére által megtörök és feloldok minden átkot, 
boszorkányságot, bűbájt, és pecsétet, varázslatot, széthúzást és rombolást, szellemi 

bilincset, vagy szellemi befolyást.  
 

Továbbá a test, a lélek, az elme, minden betegségét, melyet ránk rakott, vagy helyezett 
személy, vagy erő, vagy akár saját hibáink, vagy bűneink! 

 Jézus Neve megtisztít engem!!! 

 


